
Rada Miejska w Zbąszynku       VII kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                                  2014-2018 

 

 

1 

 

 
 

PROTOKÓŁ Nr 5/2015 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 7 maja 2015 roku 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur -      Przewodniczący Rady 
Andrzej Budych –     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  
                                      i Budżetu 
Henryk Budych -    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Łukasz Szymański –     Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
Maciej Szulc -     Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Klubu  
                                      Radnych FS 
Jerzy Wolny –     Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
 
Nieobecny:  
 
Marcin Kumke -       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.16.15 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieżące. 

 
Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady omówił sprawy organizacyjne związane ze wspólnym posiedzeniem 
Komisji Stałych Rady i najbliższą sesją absolutoryjną, którą zaplanowano na 28 maja br.   
 
Następnie Burmistrz Wiesław Czyczerski  wstępnie omówił projekty uchwał przygotowane na 
najbliższą sesję Rady Miejskiej.  
/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu/. 
Członkowie Konwentu nie wnie śli uwag do przedstawionych kwestii.  
 
Ad. 2 
 
Radny Jerzy Wolny  poruszył sprawę planowanej modernizacji oczyszczalni ścieków  
w Zbąszynku. 
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Odnosząc się do tematu, Burmistrz Wiesław Czyczerski zapoznał radnych z koncepcją  
i szczegółowym zakresem modernizacji. 
 
Radny Maciej Szulc  zgłosił zapytanie o zasadność realizacji planowanej inwestycji dotyczącej 
funkcjonowania biblioteki miejskiej. Radny podkreślił, że księgozbiór biblioteki jest mały, 
biblioteka nie cieszy się dużym zainteresowaniem czytelników.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski  poinformował, że realizacja wspomnianej inwestycji wiąże się 
bardziej z rozbudową Zbąszyneckiego Ośrodka Kultury w Zbąszynku, jako pewnego rodzaju 
centrum kulturalnego i multimedialnego, a biblioteka jest tylko jednym z elementów projektu.   
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił radnym przebieg wizyty w partnerskiej gminie 
Bedum, która odbyła się w dniach 3-5 maja br. Ponadto poinformował radnych o zbliżających 
się wydarzeniach, w których z ramienia Rady Miejskiej weźmie udział.  
W związku ze zbliżającymi się obchodami 25-lecia Samorządu Terytorialnego członkowie 
Konwentu zadecydowali zaprosić na uroczystość wszystkich radnych pełniących funkcję  
w ubiegłych kadencjach Rady Miejskiej. 
Radny Jerzy Wolny  zwrócił się z prośbą o zajęcie stanowiska przez Przewodniczącego Rady 
oraz Burmistrza w następujących sprawach: 
1) parking przy ulicy Długiej w Zbąszynku (obok Przychodni Miejskiej) – radny zaznaczył,  
iż kilka razy zgłaszał już problem braku miejsc na parkingu dla potencjalnych pacjentów, 
jednak do tej pory nie zajęto się tematem, 
2) ławki wokół Jeziorka Koźlarskiego – w ocenie radnego ławki można by odsunąć o pół metra 
od ścieżki rowerowej, celem zachowania bezpieczeństwa dla korzystających z nich 
mieszkańców. Radny zwrócił uwagę, że warto by się przyjrzeć problemowi, 
3) sprawa nazwy ronda przy Placu Dworcowym – zdaniem radnego warto by było przy tej 
okazji upamiętnić pierwszych mieszkańców Zbąszynka, 
4) sprawa zatrudnienia – radny zwrócił się z zapytaniem, w jakim celu zatrudniono: asystenta 
ds. oświaty oraz zastępcę kierownika SZUK-u, 
5) innowacje w szkołach – radny zapytał, czym podyktowane są planowane innowacje, które 
zostaną wprowadzone w szkołach od 1 września br. Nakreślając problem, radny zaznaczył, że 
przy zwiększonej liczbie godzin i oddziałów planowane jest zmniejszenie etatów dla 
nauczycieli, 
6) plamy wylanego oleju na parkingu przy ul. Krótkiej oraz utrudniony dostęp dla 
niepełnosprawnych poruszających się wózkiem inwalidzkim oraz dojazd np. karetki pogotowia 
na osiedle w obrębie tej ulicy. 
 
Ponadto radny Jerzy Wolny  zapytał, kiedy odbędzie się zebranie rodziców w temacie 
planowanych innowacji w Gimnazjum, które mają zostać wprowadzone z dniem 1 września br. 
Radny Maciej Szulc  poinformował, że zebrania odbędą 20 oraz 27 maja o godz. 17.30. 
Następnie podjętą szeroką debatę w temacie zasadności wprowadzenia ww. innowacji, w tym 
m.in. czy znane jest stanowisko i opinia Kuratorium Oświaty w tej kwestii.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
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Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz Gminy 
4. Skarbnik Gminy 


